

用餐說明 Dining information

早餐 Breakfast

- 為體貼入住兩天以上的房客，我們早餐分 中、西式兩種，讓您可享用一天中式、隔天換西式不同風味的早餐。
- 當天早餐種類恕無法接受指定。
- 早餐時間：早上 8:00~9:30。
- To show our consideration to the residents lodging upon 2 days, we take turns providing Chinese and western style food each every day.
- Parden for not allowing designation for current breakfast.
- Breakfast time: AM 8:00~ 9:30

午餐 Lunch

- 提供綠荷飯盒便當，午餐便當一份 340 元。
- 便當領取時間為 11:40，請準時至綠荷餐廳領取便當，以確保食材保溫新鮮。
- 當日午餐便當限量 10 人份。
- 目前暫無素食服務，不便之處敬請見諒。
- 因食材需事前準備，請最慢於入住七天前預約，恕不接受現場預訂。
- 午餐便當限續住房客預訂，無外帶服務。
- We supply Green Lotus delicate boxed meal, \$ NTD 340 / set.
- Dispending time is 11:40 am. In order to keep the freshness of food, please check your service on time.
- 10 sets are limited each day.
- No vegetarian diet served on the present. Please reserve this service 7 days before and no site ordering service.
- Boxed meal ordering service is limited for extending stay guests, and can't be taken outside the resorts.

晚餐 Dinner

- 提供後湖夕食套餐，晚餐一客 640 元。
- 晚餐時間：18:30，請務必準時入席，如未能於時間內到達，我們只好忍痛取消您的訂餐。
- 晚餐最大容納人數：15 人內。
- 目前暫無素食服務，不便之處敬請見諒。
- 因食材需事前準備，請最慢於入住七天前預約，恕不接受現場預訂。
- We supply Houhu Supper Set, charge \$ NTD 640 / set.
- Dinner time: 6:30 PM. Please arrive on time. If you can't make it, we may cancel

your reservation.

- The biggest amount of ordering: Under 15 people.
- No vegetarian diet served on the present.
- Please reserve our dinner before 7 days, and no site booking service.